
Bueno: Chciałbym grać w Romie
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Gonzalo Bueno jest jednym z ostatnich celów w plotkach transferowych

dziennikarzy. Odnośnie młodego Urugwajczyka napływają codziennie

różne informacje, o bliskim przejściu do Romy, a następnie o braku takiej

możliwości. Tymczasem sam zainteresowany chciałby grać w zespole

Giallorossich, o czym mówił w wywiadzie dla tuttomercatoweb.com.

 

Kluby są w stałym kontakcie...

- I mam nadzieję na dobre zakończenie. Gra w Romie, z Tottim, byłaby marzeniem.

 

Twoi idole we Włoszech?

- Bardzo lubię Tottiego, Cavaniego, choć nie będzie go już więcej we Włoszech, El

Sharaawyego i Hernandeza. Mam nadzieje przyjść do Serie A i jest to mój cel.

 

Interesuje się tobą również CSKA Moskwa.

- Tak, wiem o tym. Moim celem są jednak Włochy, wielki zespół jakim jest Roma.

 

Były również kontakty z Southampton.

- To prawda. Jednak powtarzam, chcę do Włoch. Chciałbym do Romy, gdzie są już

wielcy gracze jak Totti, Osvaldo, Lamela, Destro.

 

Rozmawiałeś już z Nico Lopezem?

- Wiem, że dobrze się tam odnalazł, Roma to wspaniałe miejsce. To fantastyczny

klub. Mam nadzieje na Giallorossich. Zobaczymy. Nico pokaże w Udinese całą swoją

wartość.
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